
Fredrikstad Seilforening 
Protokoll fra Styremøte, Slippen 21. Oktober klokka 18:30.  

Til stede: Endre, Vidar, John, Magnus, Helge, Petter og Sandra

Forfall: Jørgen
  

1. Referat fra styremøte 

Referat fra forrige styremøte er godkjent. 

2. Brygga – fordeling av båtplasser

Petter har gått gjennom fordeling av båtplasser med bryggekomiteen, og 
legger fram et forslag til styret. Bryggekomiteen foreslår at halvtonnere får 
plass for 1 år i forbindelse med VM i 2023.  Styret godkjenner 
bryggekomiteens innstilling til fordeling av båtplasser.  Styret ser på om 
tildelingene er i tråd med bryggereglementet. Bryggekomiteen foreslår leie 
som er indeksregulert med 7,5% i forhold til 2022, og 500kr tillegg for de som
ønsker strøm. Styret godkjenner dette.

3. Engasjering av landskapsarkitekt

Styret har fått et tilbud på 75 000 for landskapsarkitekt. Styret godkjenner 
dette. 

4. Aktiviteter / terminliste for 2023

Bedriftseilasen 3. juni – Magne Tønnesen blir regattasjef

NM 29er 16-18 juni – Nina Myhre fra KNS blir regattasjef. 

Hankø race week 29juni -1 juli – Lars Erik Larsen blir regattasjef

Finnjolle nm 3-5 August – Lars Erik Larsen blir regattasjef

Drake NM 25-27 august – Knut Bøymo blir regattasjef

NM J/70 og NM Shorthanded 15-17 September – Kristian Fæste blir 
regattasjef 

5. Budsjett for neste år
Vi jobber videre med budsjettet for neste år. Strømmen på brygga må 
oppgraderes, og må legges inn i budsjettet. Vi legger inn 15 000 i budsjettet 
for å merke grunnen ved garnholmen. Utgifter til dør og vinduer må 
budsjetteres for. 



6. Eventuelt

Styret foreslår å slutte med seilmagasinet. 

Møtet ble avsluttet kl 20:30

20.


